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РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

ГРАД УЖИЦЕ  

ВЕЋЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО 

III број 06-___/202_  

_____.202_. године 

 

 

 

                                                            З А П И С Н И К 

са 29. седнице Већа Градске општине Севојно одржане 27.12.2023. године 

у просторијама Градске општине са почетком у 10:00 часова 

 

 

Седници су присуствовали Мирјана Ђурић, председница Градске општине Севојно, 

заменик председника Мијодраг Пејић, чланови Већа: Верица Маричић, Миливоје Јеремић, 

Милија Кулашевић, Игор Мариновић, Борко Вујовић и Живан Ршумовић и начелница 

Управе Биљана Старовла. Већник Младенко Марковић је најавио одсуство. 

 

Председница је предложила дневни ред као у позиву и пошто није било предлога за 

допуну дневног реда, дневни ред је усвојен са 8 гласова „ЗА“. 

 

Председница Већа је замолила присутне већнике да се изјасне о записнику са 28. 

седнице Већа који је достављен у материјалу. 

  

Пошто није било примедби на записник, председница је исти дала на гласање и   

записник са 28. седнице Већа је усвојен са 8 гласова „ЗА“. 

 

 

  

ДНЕВНИ РЕД 

 

 

1. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РАСПОДЕЛИ СРЕДСТАВА ЗА ГОДИШЊЕ И 

ПОСЕБНЕ ПРОГРАМЕ У ОБЛАСТИ СПОРТА У 2024. ГОДИНИ 

 

2. КОНТРОЛА НАМЕНСКОГ ТРОШЕЊА СРЕДСТАВА ОДОБРЕНИХ 

СПОРТСКИМ УДРУЖЕЊИМА ПО ОСНОВУ ГОДИШЊИХ ПРОГРАМА 

 

3. РАЗНО 

 

Прешло се на рад по дневном реду. 
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1. тачка дневног реда  

 

         Известилац по овој тачки био је Милија Кулашевић члан Већа задужен за ресор 

спорта, културе и информисања. Упознао је већнике да је Законом о спорту као и  

Одлуком и Правилником о финанасирању програма којима се задовољавају потребе и 

интереси грађана у области спорта у граду Ужицу утврђен програмски календар и 

динамика спровођења активности  у вези спорта и рекреације.  

         За подршку спортским организацијама, удружењима и савезима у буџету Градске 

општине Севојно за 2024. годину опредељено је 9 милиона динара. Са ове позиције се 

суфинансирају годишњи и посебни програми, здравствени преглед спортиста и 

учествовање на 59. МОСИ на којима је домаћин Град Ужице. После рангирања и 

вредновања годишњих програма као и категоризације спортских удружења извршиће се 

расподела средстава  намењених за годишње програме. 

  

        Заменик председника Мијодраг Пејић је рекао да се ове године МОСИ игре 

одржавају у Ужицу. За ове намене потребно нам је мање средстава у односу на 58. МОСИ, 

пошто не морамо плаћати преноћиште за учеснике који буду представљали градску 

општину, а да наше учешће у више спортских грана неће увећавати планиране трошкове.  

 

  После краће дискусије веће је са 8 гласова „ЗА“ донело решење o расподели 

средстава са позиције 42 - Одлуке  о буџету Градске општине Севојно за 2024. годину - 

Дотације невладиним организацијама. 
  
    

2. тачка дневног реда 

 

      Известилац по овој тачки била је већница Верица Маричић. Информисала је чланове 

Већа да је извршена контрола периодичног извештаја наменског трошењa средстава за 

Карате клуб „Севојно“ и да су средства утрошена у складу са програмом по основу кога су 

одобрена.  

 

3. тачка дневног реда 

 

Под овом тачком дневног реда председница Мирјана Ђурић је указала на велики 

проблем са недовољним бројем извршилаца у Управи градске општине, због обима и 

сложености послова, као и да је референт управе, једини запослени, одсутан због дужег 

боловања. Из тих разлога је неопходно повећати број запослених како је предвиђено 

Кадровским планом Управе за 2024. годину. 

Упознала је већнике о разговорима које је као председник општине водила са градским 

управама и предложила да се Веће изјасни по питању одржавања састанка са 

градоначелницом ради решавања кадровских питања, а без чије сагласности се не може 

повећавати број запослених. 

 

Заменик председника се сложио са овим предлогом уз констатацију да је неопходно 

повећање број запослених због увећаног обима послова. 

 

       Већник Милија Кулашевић је указао на чињеницу да се обим послова који обавља 

Управа градске општине константно увећава и да постојећи број запослених уз велике 
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напоре и прековремени рад успева да га заврши и додао да је оваква организација Управе 

градске општине неодржива без повећања броја запослених.  

        Подсетио је да у Решењу градоначелника Града Ужица из 2014. године стоји да ће све 

послове везане за финансије Градске општине Севојно, као и остале послове за које 

Градска општина Севојно нема организационе и кадровске услове обављати надлежне 

управе Града Ужица, док се у Градској општини Севојно не стекну организациони и 

кадровски услови за самостално поступање у напред наведеним пословима. У пракси то 

није тако, па је нужно увећање броја запослених у складу са Кадровским планом који је 

усвојила Скупштина. 

 

Након дуже дискусије у којој су учествовали и остали чланови Већа, председница је 

дала на гласање предлог као што је достављен у материјалу за седницу: Да се због обима и 

сложености послова које обавља Управа градске општине и недовољног броја извршилаца 

што хитније одржи састанак са Градоначелницом Града Ужица у циљу решавања 

кадровских проблема у Градској општини Севојно.  

 

  Веће је са 8 гласова „ЗА“  усвојило овај Закључак. 

  

 

   Седница је завршена у 11:10 часова.     

 

 

Записник водила:                                   

 Славица Марић 

                                                                                                      ПРЕДСЕДНИЦА ВЕЋА 

                                                                                                              Мирјана Ђурић, с.р. 


